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Til beboerne i Afdeling Svaneke 

Efteråret sniger sig ind på os, og det er derfor 
blevet tid til et endnu et nyhedsbrev.  

Ophør af totalrådgiveraftale 
Som vi beskrev i sidste nyhedsbrev, blev der i 
forbindelse med besigtigelsen af afdelingen 
tilbage i april fundet nogle udfordringer, som 
krævede opfølgning før arbejdet med 
helhedsplanen kunne fortsætte. 

På nuværende tidspunkt har det ikke været 
muligt at finde en løsning på disse 
udfordringer, som har kunne lade sig gøre 
inden for helhedsplanens tekniske og 
økonomiske grundlag og fastlagte tidsramme. 
Derfor har det desværre været nødvendigt at 
lade samarbejdet med Cubo ophøre, indtil 
der findes en mere holdbar løsning for 
projektet. 

Næste skridt
Arbejdet med helhedsplanen forsætter 
heldigvis. Herfra er planen, at vi fra Kuben 
Management igangsætter nye undersøgelser, 
som skal afklare de mulige løsninger, som for 
så vidt muligt afspejler

det, der er beskrevet i den oprindelige 
helhedsplan. 

Tidsplan og arbejdsgruppemøder  
Før sommerferien lovede vi jer en revideret 
tidsplan for projektet. På grund af de nye 
omstændigheder og de mange ubekendte 
faktorer, er det desværre ikke muligt at give et 
bud på en detaljeret tidsplan for projektet på 
nuværende tidspunkt.

Af samme årsag er det heller ikke er muligt at 
afholde arbejdsgruppemøderne, før disse 
forhold er afklaret. 

Det beklager vi selvfølgelig og håber på jeres 
forståelse. Vi lover jer at holde jer opdateret, 
så snart der er nyt. 
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